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Zápis 

z 10. schůze Rady města Blatná, která se konala dne 27. března 2019 

 

Paní starostka zahájila schůzi Rady města Blatná v 7:30 hodin. 

 

Přítomni: paní starostka, pan místostarosta, Ing. Flandera, p. Srb, Bc. Scheinherr 

 

Paní starostka navrhla ověřovatele zápisu: p. místostarosta, Bc. Scheinherr 

Hlasování: 3 – 2(místostarosta, Scheinherr) – 0.    

 

Paní starostka konstatuje, že schůze byla svolána řádně, že radní jsou usnášeníschopní a že materiály 

byly na dnešní schůzi odeslány včas. Uvádí, že program dnešní schůze není nikterak doplňován. 

Dotazuje se, zdali má někdo z radních nějaké připomínky k programu, není tomu tak, a proto nechává 

hlasovat o předloženém programu jednání.   

Hlasování: 5 – 0 – 0.  

 

Bod č. 1 – Kontrola plnění minulých usnesení  

Pan místostarosta se dotazuje, zdali mají radní k přehledu plnění minulých usnesení nějaké dotazy či 

připomínky. Žádný radní nemá k tomuto bodu připomínky.  

 

Bod č. 3 - Záměr pronájmu částí pozemků v k.ú. Blatná – umístění dobíjecí stanice pro 

elektromobily 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 93/19 

 

Bod č. 4 - Schválení kupní smlouvy 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 94/19 

 

Bod č. 5 - Schválení SOD na akci „Výměna oken č.p. 322 v Blatné“ 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 95/19 

 

Bod č. 6 - Žádost o schválení zhotovitele akce „Oprava a výměna oken čp. 212 v Blatné“ 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 96/19 

 

Bod č. 7 - Žádost o připojení na kanalizaci města 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 97/19 

 

Bod č. 8 - Žádost o vstup do pozemků ve vlastnictví města Blatná  

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 98/19 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 99/19 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 100/19 

 

Bod č. 9 - Žádost o souhlas se zvláštním užíváním a uzavírkou místní komunikace – 

Mezinárodní den tance 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 101/19 

 

Bod č. 10 - Žádost o souhlas se zvláštním užíváním a uzavírkou místní komunikace – Studentský 

den 

Bez připomínek.  
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Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 102/19 

 

Bod č. 11 - Žádost o stanovisko k povolení připojení (sjezdu), ul. Za Malým vrchem  

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 103/19 

 

Bod č. 12 - Žádost o stanovisko k povolení připojení (sjezdu), ul. Vrbenská 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 104/19 

 

Bod č. 13 - Žádost o stanovisko k povolení připojení (sjezdu), STK Blatná 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 105/19 

 

Bod č. 14 - Změna rozpisu rozpočtu 2019 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 106/19 

 

Bod č. 15 - Žádost o finanční dar 

Paní starostka navrhuje schválit žadatelce dar ve výši 10 tisíc Kč, protože doprovodné programy jsou 

opravdu lidmi hodně navštěvovány a kvitovány. Pan místostarosta také navrhuje schválit finanční dar 

ve výši 10 tisíc Kč. Paní starostka tedy nechává hlasovat o usnesení: „RM po projednání schvaluje 

poskytnutí peněžitého daru Zlatuši Malečkové ve výši 10.000 Kč a uzavření darovací smlouvy dle 

předloženého návrhu“. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 107/19 

 

Bod č. 16 - Kritéria pro přijímání dětí k předškolnímu vzdělávání pro školní rok 2019/2020 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 108/19 

 

Bod č. 17 - Přehled čerpání příspěvku na provoz a přehled příjmů příspěvkových organizací 

zřízených městem Blatná 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 109/19 

 

Bod č. 18 - Účetní závěrka příspěvkových organizací zřízených městem Blatná a rozdělení 

výsledku hospodaření za rok 2018 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 110/19 

 

Bod č. 19 - Žádost Domova pro seniory Blatná o schválení přijetí darů  

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 111/19 

 

Bod č. 20 - Žádost Domova pro seniory Blatná o schválení vyřazení pohledávek  

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 112/19 

 

Bod č. 21 - Žádost Domova pro seniory Blatná o schválení čerpání finančních prostředků z 

investičního fondu  

Paní starostka konstatuje, že po projednání předmětné záležitosti přímo s paní ředitelkou Domova pro 

seniory Mgr. Hanou Baušovou navrhuje schválit usnesení ve znění navrženém vedoucí odboru 

sociálního. Uvádí, že finanční prostředky z investičního fondu budou opravdu tedy čerpány na akutní 

záležitosti.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 113/19 
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Bod č. 22 - Žádost Domova pro seniory Blatná o schválení změny č. 2 Odpisového plánu na rok 

2019  

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 114/19 

 

Bod č. 23 - Oznámení Domova pro seniory Blatná – nové sazebníky služeb 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 115/19 

 

Bod č. 24 - Nabídka majetku Domova pro seniory Blatná 

Paní starostka nechává hlasovat o usnesení: „RM po projednání nepřijímá nabízený majetek a 

schvaluje jeho vyřazení a likvidaci“. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 116/19 

 

Bod č. 25 - Kácení dřevin na území města, k.ú. Blatná, obec Blatná 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 117/19 

 

Bod č. 26 - Odpis pohledávek za vyúčtování služeb v roce 2018 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 118/19 

 

Informace:  a) Zápis z jednání Komise prevence kriminality ze dne 20. 3. 2019 

 

b) Směrnice příspěvkových organizací města týkající se zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 

 

c) Stav nezaměstnanosti za 2. pololetí roku 2018 

 

Paní starostka konstatuje, že ji pan Urbánek informoval o poruše radaru, který je již 14 let starý, kdy 

cena opravy by dle zástupce firmy Sorneco s.r.o., která radar servisuje, byla v rozmezí 40 000 – 

70 000 tisíc Kč, protože by radar bylo pravděpodobně nutné zaslat k výrobci do USA. Uvádí, že 

předmětná firma nabídla zakoupení nového radaru a to za částku 254 tisíc Kč bez DPH. Sděluje, že 

vedoucí strážníků Městské policie Blatná se za zakoupení nového stroje velmi přimlouvá, avšak 

vzhledem k tomu, že se jedná o vysokou částku, se kterou není v rozpočtu počítáno, a že se v letošním 

roce budou obnovovat za nemalé finanční prostředky parkovací automaty na náměstí, navrhuje, aby 

částka na zakoupení nového radaru byla zakomponována do návrhu rozpočtu na příští rok s tím, že 

bude záležet na zastupitelích, zdali pořízení nového stroje v roce 2020 schválí, či nikoliv. Radní 

s návrhem paní starostky souhlasí.  

 

Paní starostka poukazuje na to, že na dnešní zasedání Zastupitelstva města Blatná je předloženo jako 

informace znění dopisu ke zpoplatnění silnic I. tříd pro vozidla s celkovou hmotností nad 3,5 t na 

území Jihočeského kraje. Dotazuje se, zdali radní souhlasí s tím, aby v tomto znění byl dopis na 

Krajský úřad Jihočeského kraje odeslán, načež radní odpovídají, že ano.  

 

Paní starostka informuje, že jí přišla odpověď na žádost o podporu a zajištění financování spěšného 

vlaku Cyklobrdy v úseku Březnice – Blatná, ve které radní Jihočeského kraje pan Bc. Jiří Švec 

sděluje, že příjem žádostí o podporu byl do 8. 3. 2019, avšak že si dopravce nepožádal, a proto tedy 

není možné již v letošním roce s podporou spěšného vlaku Cyklobrdy z prostředků Jihočeského kraje 

počítat.  

 

Paní starostka informuje o nabídce na zapojení se do projektu Důstojné pracoviště, jehož realizátorem 

je Fond dalšího vzdělávání, což je příspěvková organizace Ministerstva práce a sociálních věcí. Uvádí, 

že Městský úřad Blatná navštívila kontaktní osoba, která ji a paní tajemnici seznámila s tím, že daný 

projekt, který je financovaný z evropských prostředků, pomáhá úřadům vypořádat se s nelehkým 

postavením úředníků ve společnosti, učí je efektivně komunikovat, zvládat stresové situace a 

rozpoznat i vyrovnat se s případnou šikanou ze strany veřejnosti i uvnitř úřadu, přičemž hlavními 
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aktivitami tohoto projektu jsou e-learning, školení a závěrečný workshop. Konstatuje, že Městský 

úřad Blatná se do předmětného projektu určitě tedy nezapojí.  

 

V 8:21 hodin přišel ředitel Centra kultury a vzdělávání Blatná pan Mgr. Edvard Oberfalcer.  

  

Mgr. Oberfalcer podává radním informace, které jsou součástí tohoto zápisu jako informace d).  

 

Paní starostka děkuje panu řediteli za opravdu bezchybné zajištění neformálního setkání se zástupci 

firem z Blatné a 3. reprezentačního plesu města Blatná. 

 

V 9:02 hodin odešel ředitel Centra kultury a vzdělávání Blatná pan Mgr. Edvard Oberfalcer. 

 

Pan místostarosta podává zprávu, že minulý týden nabylo právní moci stavební povolení na realizaci 

okružní křižovatky u Myslivny. Dále v souvislosti s akcí „Most u zámku v Blatné“ uvádí, že příští 

týden by mělo dojít k předání staveniště a stavba by tedy měla být zahájena.  

 

Pan místostarosta informuje, že proběhne nominace členů do dozorčí rady Jihočeského vodárenského 

svazu, do které bude za Svaz měst a obcí okresu Strakonice opětovně navržen. Uvádí, že schválení 

členů provádí následně valná hromada JVS. 

 

Paní starostka se dotazuje, zdali má někdo z radních nějaký dotaz či připomínku, není tomu tak. 

 

Paní starostka v 9:03 hodin ukončila schůzi Rady města Blatná.  

 

Zapsala: Gabriela Mlíčková 

 


